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ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΟΛΥΜΠΙΑΚΟΥΣ ΑΓΩΝΕΣ»

οεων προγράμματος συστημάτων 
ολυμπιακής ασφάλειας με ημερομη- 

α 18-11 -2002 και 3-1 -2003. Παρά 
ότι αυτή η Επιτροπή αποφαίνεται 

.τι τεχνικά και οικονομικά η ΤΘ5 εί- 
ιι η συμφερότερη για το Ελληνικό 

'όσιο λύση (διαφορά μονάδων 
παραδόξως ο διαγωνισμός κρί- 

.αΐ άκυρος και γίνεται επανέναρξπ 
της διαδικασίας».
•  Παρατήρησε για τον τότε υφυ- 
ουργό Δημόσιας Τάξης, Ευάγγελο 
αλεσιό: «Σε μια συνεδρίαση την 

τελευταία εβδομάδα του Φεβρου- 
'Όίου του 2003, όπου “συμπτω- 
.ατικά” έλειπαν οι υπουργοί, 

^ηγείται στο ΚΥΣΕΑ την 
επιλογή του προσωρι
νού αναδόχου. Επειδή 
η πρόταση της ΤΘ5 
π αρέμενε τεχνικά 
ισχυρότερη (προηγεί
το της ΞΑΙΟ κατά 3,5 
μονάδες) και οικονομικά 
συμφερότερη κατά 6 εκατ. 
δολάρια, προσωπικά πιστεύω 
τι ο πρωθυπουργός εξηπατήθη. 

Δεν γνωρίζω αν υπήρξε παρέμβαση 
οποιοσδήποτε μέλους (σ.σ. της αρ
μόδιας Πολιτικής Επιτροπής) ή του 
Ευάγγελου Μαλέσιου σε σχέση με 
κάποια κοινοπραξία. Γνωρίζω ότι ο 
Ευ. Μαλέσιος ήταν ο πολιτικός προϊ
στάμενος του προέδρου της τεχνικής 
επιτροπής και ενός μέλους. Γνωρίζω 
ότι ο Ευ. Μαλέσιος εισπγήθη στην 
επιτροπή του ΚΥΣΕΑ την επιλογή 
της δΑΚΤ Γνωρίζω ότι ο Ευάγγελος 
Μαλέσιος ήταν φίλος με τον Αθα
νάσιο Αθανασούλη, αλλά αυτό δεν 
στοιχειοθετεί τίποτα, κατά τη γνώμη 
μου. Επρόκειτο περί μακρόχρονης 
οικογενειακής φιλίας πλέον των 25 
ετών. Η συμπεριφορά του ήταν ενός 
ανθρώπου χαμηλού προφίλ, αξιο
πρεπή και έντιμου. Είχα πληροφορίες 
για επεμβάσεις και πιέσεις ώστε να 
αλλάξει η έκβαση του διαγωνισμού 
υπέρ της ΘΑΙΟ).

Αρνηση στοιχείων
•Σημείωσε για την Πολιτική Επιτρο
πή: «Είχε ως πρόεδρο τον υφυπουρ
γό Δημοσίας Τάξεως, Ευάγγελο Μα- 
λέσιο και μέλη το γενικό γραμματέα 
του υπουργείου Δημόσιας Τάξεως, 
Τ. Ευσταθιάδπ, το γενικό διευθυντή

του υπουργείου Αμυνας της ΓΔΕ, 
Σ. Τραυλό, το γ.γ. του υπουργείου 
Πολιτισμού, Κώστα Καρτάλη, και το 
διευθύνοντα σύμβουλο του 2004, 
κ. Σπανουδάκη. Στις συνεχείς συ
ναντήσεις της Επιτροπής με τις δύο 
κοινοπραξίες δημιουργήθπκε ένα 
κλίμα δημοπρασίας, όπου οι διαγω- 
νιζόμενοι ανταγωνίζοντο σε χαμη
λές τιμές, με αποτέλεσμα, κατά τη 
γνώμη μου, να καταλήξουν σε τιμές 
τουλάχιστον 40%  φθηνότερες από 
αυτές που είχαν συμφωνηθεί στην 
οικονομική αξιολόγηση.

Το ενδιαφέρον ήταν ότι και οι 
δύο κοινοπραξίες διαβε

βαίωναν ότι θα διεκπε- 
ραίωναν το έργο στα 
τρομερά στενά χρονι
κά όρια που υπολεί- 
ποντο με τους ίδιους 
ακριβώς πόρους και 
μέσα, ενώ είμαι από

λυτα σίγουρος ότι 
εσωτερικά η κάθε κοινο

πραξία επεξεργαζόταν συρ
ρίκνωση των πόρων και των μέσων 
για να μπορέσει οικονομικά να αντε- 
πεξέλθει. Γι’ αυτό και δεν δέχθηκε 
ποτέ η SAIC να δώσει αναλυτικό 
προϋπολογισμό των μηχανημάτων, 
εργαλείων και μέσων που θα χρη
σιμοποιήσει». ■

Ποιοι σύμβουλοι 
πή ρα ν χωρίς, 

να  φ έρουν  
αποτέλεσμα  

δεκάδες 
εκατομμύρια ευρώ 
για να προτείνουν 

το συγκεκριμένο 
σύστημα

Ε Κ Θ Ε Σ Η  Ε Ξ Ε Τ Α Σ Η Σ  Μ Α Ρ Τ Υ Ρ Α

, \  Στην Αθήνα σήμερα 5-2-2009 ημέρα Πέμπτη και ώρα 11.30 

π.μ. ενώπιον του .4°' Ειδικού Ανακριτή Νικολάου Ζαγοριανού και 

της Γραμματέα Κωνσταντίνας Ντουζέπη παρισταμένου και του 

Εισαγγελέα Πρωτοδικών Αθηνών κ. Λεωνίδα Νικολόπουλου 

σύμφωνα με το άρθρ. 31 ΚΠΔ, εμφανίστηκε ο μάρτυρας ο οποίος 

ονομάζεται Πεζάς (επ.ϊ Παύλοε (ονί του Δηαπτοίου^ και της 

Φωτεινής, γεννήθηκε στον Αγ. Φραγκίσκο ΗΠΑ , το έτος 25-ΙΟ

Ι 957 και κατοικεί στον Διόνυσο Αττικής . οδός Εθνικής

μ ή νες  ότι υκ ή οχα ν «η>«ττά<τετς ιιόσο» ηλεκ τρ ονικ ώ ν μη νυμά τω ν 

π ρ ο ς  το γραφείο το  I ΙρωΟι»ητοοργοι> α πό  τον  α δελφ ό  του  

προκτιμένυι» να ευ νοη θού ν  γερμ α νικά  ουμφτροντα.. σ το  σημείο

EF: Ο Τρεπεκλής τί εμπλοκή είχε στις διαπραγματεύσεις ως 

αντιπρόσωπος mç SA1C στην Ελλάδα;

All: Ήταν ενεργή η συμμετοχή του στις διαπραγματεύσεις, 

μάλιστα στις συναντήσεις που γίνονταν, επειδή προτιμούσαν οι 

συνεννοήσεις να γίνονται στο ελληνικά, μιλούσε εκείνος για 

λογαριασμό της SAIC. Βέβαιη, πρέπει να σας τονίσο» άτι από όσο 

γνωρίζω ο Τοηπεκλής δεν ει>ε προηγούμενη εμπειρία σε θέματα 

έργων n«n> ιψοοοόν ασφάλεια και ειδικότερα ανεπτυγμένων 

συστημάτων Γ41. Λόγω δε. αυτής της έλλειψης της προηγούμενης 

εμπειρίας του σε τέτοιου είδους εςηδ»κευμενο έργο εκτιμώ ότι οι 

κύριοι λόνοι α:ς ανάμειξής του με τη SAIC ήταν to γεγονός ô ti ο 

ίδιος είχε ιδιαιτειχι στενά προσωπικές σχέσεις με την οικογένεια 

Παπανόοέσυ κνι υπό έρευνα «ο»/ έχω κάνες λόγω ακριβιός της 

ανάμειξής του στην υπόθεση. δια«ίστυ»σα μέσω τρίτων που 

διεξήναγαν σχππκή έριυνα ο ιι εΐ»εάθη αυτός μαζί με στελέχη της 

SAIT να κατεβαίνουν από αυτοκίνητο, το οποίο είχε σταθμεύσει 

στην είσοδο του Υπ.ωρνειου Εξωτερικών και να εισέρχονται εντός 

αυτου. Και όλα αυτά κατά τη διάρκεια της διαδικασίας για την 

ανακήρυξη το*» ανηδόχινι. Λυτό δε το γεγονός που σας είπα 

παρακάνω, δ η  λ . της επίσκεψης του Τρεπεκλή kui των στελεχών της

Εγγραφα από την κατάθεση του εκπροσώπου της εταιρίας Thales που αποκλείστηκε του διαγωνισμού, 
Παύλου Πεζά.

«Ο ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΣ ΤΗΣ ΑΜΕΡΙΚΑΝΙΚΗΣ ΕΤΑΙΡΙΑΣ ΔΕΝ  
ΔΙΕΘΕΤΕ ΕΜΠΕΙΡΙΑ ΣΕ ΕΡΓΑ ΠΟΥ ΑΦΟΡΟΥΝ ΑΣΦΑΛΕΙΑ»

Ο αδελφός Σημίτη ζητούσε να
6ο θεί το . "ο στους 1 ανούς
Ο ΤΡΕΠΕΚΑΗΣ ΠΗΓΕ ΤΟΥΣ ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΥΣ ΤΗΣ SAIC ΔΥΟ 
ΦΟΡΕΣ ΣΤΟ ΥΠΕΞ, ΣΤΟ ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΟΥ ΦΙΛΟΥ ΤΟΥ, ΓΙΩΡΓΟΥ

-κατά ριπάς- δημοσιεύματα του δυτικού Τύπου για 
την τρομοκρατία και τις τρύπες στα μέτρα ασφαλείας 
για τους Ολυμπιακούς του 2004.

Μαζί με Νίκο
Κατά πληροφορίες, ο Τόμος Μίλερ, όταν άφη

σε το πόστο του στην Αθήνα και έφυγε (;) από το 
αμερικανικό διπλωματικό σώμα, ασχολήθηκε με μια 
βρετανική Μη Κυβερνητική Οργάνωση (ΜΚΟ) που 
δραστηριοηοιείτο, μεταξύ άλλων, στην Αλβανία. Στη 
συνέχεια, ωστόσο, το 2005, επιστρέφει στα ελληνικά 
του «λημέρια» ως μέλος του Δ .Ι. μεγάλης ελληνικής 
ξενοδοχειακής επιχείρησης, της «Λάμψα*. Να σημει
ωθεί πως στο Δ.Σ. της ίδιας εταιρίας βρισκόταν από 
τότε και έως το 2008, ο αδελφός του πρωθυπουρ
γού. Νίκος Παπανδρέου.

Πάντως, πρόσωπα που εργάστηκαν για λογαρια
σμό της SAIC και του C41. μιλώντας στον «ΤτΚ», αν 
και παραδέχονται τις έξωθεν παρεμβάσεις, ηροκει- 
μένου να πάρουν το έργο οι Αμερικανοί, επιμένουν 
ότι όλα έγιναν νόμιμα και σύμφωνα με την αυστηρή 
αμερικανική νομοθεσία, καθώς και ότι η αμερικανική 
πλευρά δεν έδωσε μίζες. Οσον αφορά τις μίζες που 
φαίνεται ότι έδωσε η Siemens για το C41, υποστηρί
ζουν πως κάτι τέτοιο «είναι φυσικό, δεδομένου ότι η 
γερμανική εταιρία είχε δικά της μεγάλα συμφέροντα 
ως υπερεργολάβος του έργου».

ΘΑΝ. ΑΡΓ.

Εξακολούθησαν 
να παραμένουν 
μέλη του Û.E. της 
εταιρίας Ελληνικών 
Ξενοδοχείων Λάμψα 
Α.Ε. ο Αμερικανός 
πρέσβης Τόμας 
Μίλερ και σ αδελφός 
του σημερινού 
πρωθυπουργού Νίκος 
Παπανδρέου.

Τ ουλάχιστον δύο φορές 
ο Γιώργος Τρεπεκλής 
μαζί με εκπροσώπους 
της SAIC επισκέφθηκαν 

το υπουργείο Εξωτερικών, όταν 
επικεφαλής του ήταν ο Γιώργος 
Παπανδρέου, αναφέρει σε δύο 
καταθέσεις του ο Παύλος Πεζός. 
Ως γνωστόν, ο Γιώργος Τρεπεκλής 
ήταν εκπρόσωπος της αμερικανι
κής εταιρίας SAIC, η οποία ήταν 
επικεφαλής της κοινοπραξίας 
εταιριών για το C4I. Υπεργολάβος 
της κοινοπραξίας ήταν η Siemens. 
Ο Παύλος Πεζάς, από την πλευρά 
του, κατέθεσε ατο πλαίσιο της διε- 
ρεύνηαης του σκανδάλου Siemens 
ως εκπρόσωπος της αντίπαλης στη 
SAIC εταιρία Thales και επέμεινε 
για τις σχέσεις Τρεπεκλή «με τπν 
οικογένεια Παπανδρέου και τις 
πολύ στενές σχέσεις με το ΠΑΣΟΚ, 
γενικότερα».

Ειδικότερα, στην κατάθεσή του, 
στις 30 Ιουνίου 2008, είπε ότι 
«ο αντιπρόσωπος τπς SAIC, 
Πώργος Τρεπεκλής, μαζί με 
εκπροσώπους της ίδιας εταιρί
ας, επισκέφθηκαν τουλάχιστον 
δύο φορές το υπουργείο Εξω
τερικών, το οποίο διαδικαστικά 
δεν εμπλεκόταν στη διαδικα
σία». Στις 5-2-2009, σε άλλη 
κατάθεσή του, ανέφερε, πάλι 
για τον Γιώργο Τρεπεκλή: 

«Ηταν ενεργή η συμμετοχή 
του στις διαπραγματεύσεις, 
μάλιστα σας συναντήσεις που 
γίνονταν, επειδή προτιμούσαν 
οι συνεννοήσεις να γίνονται 
στα ελληνικά, μιλούοε εκείνος 
για λογαριασμό τπς SAIC. Β έ

βαια, από όσο γνωρίζω ο Γιώργος 
Τρεπεκλής δεν είχε προηγούμενη 
εμπειρία σε θέματα έργων που 
αφορούν ασφάλεια και ειδικότερα 
αναπτυγμένων συστημάτων C4I. 
Λόγω αυτής τπς έλλειψης εμπειρί
ας σε τέτοιου είδους εξειδικευμένο 
έργο, εκτιμώ ότι οι κύριοι λόγοι της 
ανάμιξής του με τη SAIC ήταν το 
γεγονός ότι ο ίδιος είχε ιδιαίτερα 
στενά προσωπικές σχέσεις με την

[ΜΑΡΙΟΣ ΡΟΖΑΚΟΣ
mrozakos@e-typos.com

οικογένεια Παπανδρέου και από 
έρευνα που έχω κάνει, λόγω ακρι
βώς τπς ανάμιξής του στην υπόθε
ση, διαπίστωσα, μέσω τρίτων που 
διεξήγαγαν σχετική έρευνα, ότι εθε- 
άθη αυτός μαζί με στελέχη της SAIC 
να κατεβαίνουν από αυτοκίνητο, το 
οποίο είχε σταθμεύσει στην είσοδο 
του υπουργείου Εξωτερικών και να 
εισέρχονται εντός αυτού. Και όλα 
αυτά κατά τη διάρκεια της διαδικα
σίας για την ανακήρυξη του ανα
δόχου, Το γεγονός τπς επίσκεψης 
του Τρεπεκλή και των στελεχών της 
SAIC, κατά την επίμαχη περίοδο στο 
ΥΠΕΞ, το επιβεβαίωσε σ’ εμένα και 
ο Τ.Τ. (σ.σ.: αναφέρει όνομα δημο
σιογράφου), ο οποίος βρισκόταν 
εντός ταυ γραφείου συμβούλου 
του τότε υπουργού Εξωτερικών 
-μου διαφεύγει αυτή τη στιγμή το 
όνομά του- και μου είπε ότι είδε 
τον Τρεπεκλή να εισέρχεται στο 
γραφείο του συμβούλου».

Εάν πράγματι ισχύει κάτι τέτοιο, 
είναι απορίας άξιον ποιον σύμβου
λο του Γιώργου Παπανδρέου, και 
για ποιο λόγο τον επισκέφθηκε 
π ομάδα των Αμερικανών με τον 
Γιώργο Τρεπεκλή. Στην κατάθεσή 
του ο Παύλος Πεζάς, αφού αφή
νει να εννοηθεί πως η κατακύρωση 
του έργου για το C4I στη SAIC ήταν 
τουλάχιστον παράτυπη, αναφέρει 
ότι η εταιρία Thales, με επιστολή 
της προς τον τότε πρωθυπουργό, 
Κώστα Σημίτη, στις 28-2-2003 , 
παρέθεσε όλες τις μεθοδεύσεις 
για να δοθεί το έργο στην κοινο
πραξία τπς SAIC και να αποκλειστεί 
π αμερικανο-γαλλική κοινοπραξία 
TRS. Η επιστολή κοινοποιήθηκε σε 
πολλούς υπουργούς και άλλους αρ
μόδιους παράγοντες φορέων (η.χ. 
«Αθήνα 2004»), Μεταξύ αυτών, 
στους υπουργούς Αμύνης, Γιάννο 
Παπαντωνίου, Δημόσιας Τάξης, 
Μιχάλπ Χρυσοχοΐδη, Εσωτερικών, 
Κώστα Σκανδαλίδη, αλλά και στον 
τότε υπουργό Εξωτερικών, Γιώργο

Παπανδρέου. Ο τελευταίος ήταν ο 
μοναδικός υπουργός που κατά τη 
συνεδρίαση του ΚΥΣΕΑ  στις 13- 
3-2003, οπότε κατακυρώθηκε το 
έργο στη 5ΑΙ0, απούσιαζε από τη 
συνεδρίαση.

Πρόκληση
Σε άλλο σημείο της κατάθεσής 

του ο Παύλος Πεζάς λέγει ότι 
πρόαωπο, του οποίου το όνομα 
αναφέρει, του είχε πει ότι «υπήρ
χαν συστάσεις μέσω ηλεκτρονικών 
μηνυμάτων προς το γραφείο του 
πρωθυπουργού από τον αδελφό 
του (σ.σ.: εννοεί τον αδελφό του 
Κώστα Σημίτη), ηροκειμένου να 
ευνοηθούν τα γερμανικά συμφέ
ροντα». Οσον αφορά τον τότε υφυ
πουργό Δημόσιας Τάξης, Ευάγγελο 
Μαλέσιο, ο οποίος αρχικώς χειρί
στηκε το έργο Ε4 Ι, μεταξύ άλλων, 
λέγει: «Ο Ευ. Μαλέσιος άλλαξε δύο 
μέλη της επιτροπής (σ.σ.: επιτροπή 
αξιολόγησης από ειδικούς) και έβα
λε στη θέση τους άτομα που είχαν 
συμμετάσχει στη σύνταξη των τευ
χών. Γεγονός που δεν επιτρέπεται 
από τις διατάξεις του Προεδρικού 
Διατάγματος αρ.16, αφού πρέπει 
να είναι διαφορετικό το πρόσωπο 
που έχει συντάξει τα τεύχη, δηλαδή 
που προδιαγράφει, και διαφορετι
κό το πρόσωπο που αξιολογεί. Στη 
συνέχεια, αυτά τα δύο μέλη προ
σπάθησαν να ηείσουν τα υπόλοιπα 
μέλη της επιτροπής αξιολόγησης 
ότι θα έπρεπε να επιλεγεί π προ
σφορά της 5ΑΙΕ». ■

π
ότην κατάθεσή 

του ο εκπρόσωπος 
i píete που

το 6 αγώνισμά
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